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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

»Miért szoktatják le a somogyi embereket a vonatkőzlekedésről? címmel a Házszabály

91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba Közlekedési, Hírközlési é s

Energiaügyi Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban lépett életbe a MÁV új menetrendje, melyben a kaposváriakat, somogyiakat

számos változás hátrányosan érinti . Az eddig közleked ő egyetlen IC vonat mostantól a pécs i

IC-hez csatolt kocsikkal közlekedik Dombóvárig, onnan külön vonatként . A menetidő i s

megnőtt, ami azért is meglepő, mert a 180 km-es távolságot eddig is csaknem három óra alat t

tette meg a szerelvény. A Somogy Megyei Munkástanácsok Szövetségének elnöke, a kaposvár i

oktatási intézményekkel közös levélben kérte a MÁV-Start elnökét, hogy egyes szerelvények

más, korábban már megszokott időpontban közlekedjenek . Ha ez a gördülő menetrend, ne m

értjük. Talán kerékpárral, vagy autóbusszal gördüljenek a somogyiak ezután . Mert vonatta l

egyre inkább lehetetlenné válik .

Ugye nem ezt tervezik, tisztelt Miniszter Úr?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Heintz Tamás
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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